

Bungee Physio HK 限時獨家優惠 Exclusive Flash Offer

條款及細則:

- 1. 此優惠適用於 2025 年 8 月 31 日或之前完成預約。
- 2. 此優惠只適用於3香港客戶使用。
- 每位客戶可享以上優惠,每項優惠僅限使用一次。客戶須至少提前一天通過 WhatsApp 預約並完成付款確認
- 4. 預約時,客戶須出示 My3 App「獎賞」內的換領頁面以作核對,方可享用優惠。
- 5. 此優惠不可與其他優惠同時使用。
- 6. 優惠名額有限,先到先得,額滿即止。
- 7. 優惠不可兌換成現金或轉讓·亦不可用於任何已完成、已付款或已預約的訂單。
- Bungee 兒童課程適合 3 至 8 歲兒童參加,課程僅供兒童參與,不包括家長觀課。
 如需觀課,需另行申請並支付額外費用 \$50。
- 9. Bungee 成人小組班適合任何能進行運動人士,但不適用於孕婦。參加者如有個別 身體狀況,須先向醫生確認是否適合進行運動,或向 Bungee Physio HK 查詢。因 個別身體狀況引致的問題,Bungee Physio HK 概不負責。
- 10. 参加者進行 Bungee 運動時建議赤足,或穿著防滑襪或室內運動鞋。過程中需穿戴 安全帶,並建議穿著可伸展的衣物,避免衣物上有硬物或金屬配件,以防安全帶壓 迫受傷。
- 11. 参加者須遵從導師指示及說明。因自行活動導致的任何問題, Bungee Physio HK 概不負責。
- 12. 此優惠由相關服務/產品供應商提供,和記電話有限公司(「本公司」)對一切有關 此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
- 13. 本公司保留随時修改本優惠之條款及細則以及終止優惠而不作另行通知。
- 14. 如有任何爭議,本公司及 Bungee Physio HK 保留最終決定權。

Terms and conditions:

- 1. This offer is valid for bookings made on or before 31 August 2025.
- 2. This offer is valid for 3 Hong Kong customers only.
- 3. Each customer is entitled to enjoy each offer once only. Bookings must be made via WhatsApp at least one day in advance, with payment confirmation required.
- 4. Customers are required to present the redemption page in the My3 App "Rewards"



section during booking to verify eligibility for the offer.

- 5. This offer cannot be used in conjunction with other promotions.
- 6. The offer is availability and is on a first-come, first-served basis while supplies last.
- 7. The offer is non-transferable, non-exchangeable for cash, and cannot be applied to any completed, paid, or pre-booked orders.
- 8. Bungee Kids courses are suitable for children aged 3 to 8 years. The course includes participation for children only and does not include parent observation. Parents wishing to observe must apply separately and pay an additional fee of \$50.
- 9. Bungee adult group classes are suitable for individuals capable of exercise but are not open to pregnant women. Participants with specific health conditions should consult their doctor or contact Bungee Physio HK to confirm suitability for the activity. Bungee Physio HK accepts no liability for issues arising due to individual health conditions.
- 10. Participants are advised to perform Bungee exercises barefoot, or wear anti-slip socks or indoor sports shoes. A safety harness must be worn during the activity, and participants are recommended to wear stretchable clothing without hard objects or metal accessories to prevent injury caused by the harness.
- 11. Participants must follow the instructor's instructions and guidelines. Bungee Physio HK accepts no liability for any issues caused by self-directed activities.
- 12. Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") is not the provider or supplier of the offer, and shall not be responsible for any matters relating to the service / product.
- 13. The Company reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part(s) of the promotion at any time without prior notice or reason.
- 14. In case of disputes arising out of this offer, the decision of the Company and Bungee Physio HK shall be final and conclusive.